
z posiedzenia Komisji Gospodarczej Rady Gminy, które odbyło się w dniu 22 kwietnia 2016r.

Na posiedzeniu komisji obecni byli:

1. Pasoń Marek - przewodniczący
2. Wójcik Grzegorz - członek
3. Sobczak Józef -członek
4. Wróbel Hanna - członek
5. Łukasiewicz Regina - członek

W części posiedzenia komisji uczestniczyli Pan Marcin Szerszenowicz -  insp. ds. drogownictwa.

Otwarcia posiedzenia komisji dokonał Pan Marek Pasoń i poinformował, że tematem posiedzenia jest 
rozpatrzenie podań skierowanych do komisji o przydział środków na remont dróg gminnych.

Podania które wpłynęły do Komisji Gospodarczej zostały odczytane przez Pana Przewodniczącego 
Komisji i rozpatrzone następująco:

Wróbel Hanna Radna Gminy Dąbrówka -  o przyznanie środków w wysokości 20 000,00 zł na 
utwardzenie dróg gminnych w Karolewie.

Komisja zawnioskowała o przyznanie środków w kwocie 10 000,00 zl.

Sołtys wsi W szebory Grzegorz Ryk i Radna Gminy Pani Hanna Wróbel -  o usypanie poboczy wzdłuż 
ulicy Wąskiej we Wszeborach.

Komisja uznała, że w pierwszej kolejności należy uregulować stan prawny drogi. W tym celu należy 
zwołać zebranie mieszkańców W szebor w celu wypracowania rozwiązania.

Radny Gminy Pan Rosa Sławomir o poprawienie stanu dróg w Chajętach.

Komisja zawnioskowała o przydzielenie środków w kwocie 5 000,00 zł.

Radny Gminy Józef Sobczak przyznanie środków w kwocie 4 000,00 zł na zakup materiałów do 
utwardzenie drogi (Trojany „Paśnik”)

Komisja zawnioskowała o przydzielenie 4 000,00 zł.

Sołectwo Ostrówek o przyznanie 10 000,00 zł na dofinansowanie do remontu dróg gminnych. 

Komisja zawnioskowała o przyznanie 4 000,00 zł.

Grzegorz Wójcik Radny Gminy -  o przyznanie dodatkowo 6 000,00 zł -  na utwardzenie dróg 
gminnych ulicy Widokowej i ul. Zacisznej.

Komisja zawnioskowała o przyznanie 5 000,00 zł.

Grzegorz Wójcik Radny Gminy o przyznanie 4 000,00 złna remont drogi gminnej ul. 
Chabrowa.

Komisja zawnioskowała o przyznanie 2 000,00 zł
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Czarnecki Grzegorz -  Sołectwo Małopole i Marek Pasoń Radny Gminy o przyznanie 
środków na utwardzenie poboczy wzdłuż drogi biegnącej przez wieś, od miejsca gdzie 
kończy się chodnik w kierunku Karpina.

Komisja zawnioskowała o przyznanie 6000,00 zł

1 .Pasoń M arek ......

2.Wójcik Grzegorz 

3.Sobczak Józef......

4. Wróbel H an n a ....

5. Łukasiewicz Regina


